
 

ZAPISNIK 

 

s 10. sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada Samobora, održane u prostorijama DVD-

a Klokočevac, Klokočevac 2/1,  24. listopada 2023. godine. 

Početak sjednice u 19:02 sati 

Sjednica je sazvana pismenim putem s priloženim Dnevnim redom. 

 

Prisutni: Željko Koščica, Mladen Žitković, Snježana Barbić, Stjepan Bošković, Željko Mahović, 

Željko Viko, Tomislav Slamar, Tomislav Jurec, Damir Svinjarić, Marijan Oslaković, Vlado 

Cvitković, Josip Gunčić, Zdenko Jednar, Mario Horvat, Krunoslav Makarun, Damir Domin 

Opravdano: Zlatko Šolčić 

Odsutni: Željko Kupres, Željko Mesić, Mihael Babojelić, Martin Hasanović, Ivan Fresl 

Ostali prisutni: Petar Jurišić 

Predsjednik Željko Koščica otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne članove Predsjedništva te 

potvrdio da na sjednici dovoljan broj članova Predsjedništva i da Predsjedništvo može donositi 

pravovaljane odluke. 

 

 

Predsjednik Željko Koščica predložio je slijedeći; 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s 9. sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada Samobora 

2. Odluke o dodatnim financijskim sredstvima Vatrogasne zajednice grada Samobora 

3. Ažuriranje / stanje u aplikaciji Vatronet 

4. Zamolbe 

5. Razno 

 

Dnevni red izglasan je jednoglasno. 

AD 1.)  Usvajanje zapisnika s 9. Sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada 

Samobora 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 9. sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada 

Samobora 

 



 

  

 

AD 2.) Odluka o dodatnim financijskim sredstvima Vatrogasne zajednice grada Samobora 

Željko Koščica, objasnio dobivena sredstva od Grada Samobora u iznosu  od 22.116,21 €. Za DVD 

Pavučnjak smo u nabavi jednog Pick UP vozila s iznosom od 30.000,00 €. Što se tiče nabave 

opreme Grad je  imao neke korekcije te nadamo se da ćemo probamo riješiti s Gradom o nabavi 

opreme. Imamo jedan PICK Up za Manju Vas te autocisterna za Breganu i kombi vozilo za DVD 

Galgovo. 

Marijan Oslaković, ima li nade da dobijmo vozilo čekamo ga već 10 godina, ima li na tržištu 

vozila. 

Željko Koščica, naravno da ima. Trenutno nema vozila ali možemo kupiti komercijalni auto i 

preurediti ga. 

Željko Mahović, hoće li se dobiti kakva sredstva za Inu Delta?  

Mladen Žitković, za Ina Delta ne bude sredstva, tako je dogovoreno s Gradom od strane 

organizatora. 

Mario Horvat, nije prošao auto na tehničkom sada smo svojim sredstvima popravili sve u koliko 

iduće godine moramo popravljati mi ga nećemo registrirati 

Željko Koščica, moj savjet je da na registraciju ne idete u Samobor. 

Željko Vitko, pitali smo na sjednici u Gradu Samoboru vezano za sredstva za kotlovinu gdje su 

nam rekli da pitamo na krivoj adresi te da pitamo Zajednicu t da je zajednica dobila dodatna 

sredstva. 

U raspravi sudjelovali Svinjarić, Barbić, Jednar, Oslaković 

Koščica Željko, pitali ste na krivoj adresi to je jasno referenti neznaju ništa, 151. se isto buni što 

nije u redu, mi nikada nismo dobili namjenska sredstva za kotlovinijadu. Uputiti ćemo dopis prema 

Gradu Samoboru neka se očituju. 

Jednoglasno je donesen zaključak: 

 

AD 3.) Ažuriranje / stanje u aplikaciji Vatronet 

Željko Koščica, u aplikaciji od prošlog puta nisu ništa napravili: DVD Cerje, DVD Drežnik i DVD 

Vrbovec nešto su ispravili DVD Jarušje i DVD Manja Vas ostali uredno vode Vatronet. Svi koji to 

neće ispraviti neće dobiti financijska sredstva ni opremu. 



Krunoslav Makarun, problem je s dobivanjem korisničkih podata za Vatronet. Svi rade preko moje 

šifre. 

Željko Koščica, isto je i s dobivanjem priznanjima od strane HVZ-a. 

Željko Koščica, DVD Vrbovec i DVD Drežnik nemaju upisane odgovorne osobe, morate to 

ispraviti. 

Rasprave nije bilo. 

AD 4.) Zamolbe 

Željko Koščica, zamolba DVD Molvice, servis  modula Mazde 151,06 €. Predlažem da se to 

odobri.  

Jednoglasno je odobrena zamolba DVD-a Molvice. 

Željko Koščica, DVD Grdanjci traži da se očitujemo o ideji o izradi novog doma te da s tme idu 

prema Gradu. To nije upitno u koliko imate mogućnosti vatrogasna zajednica će podržati tu opciju. 

Sukladno mogućnostima krenu u izgradnju vlastitog  

Jednoglasno je dana suglasnost DVD-u Grdanjci. 

Željko Koščica, zamolba DVD Drežnik, sredstva za servis 236,00€. Predlažem da se odobri. 

Jednoglasno je odobrena zamolba DVD-a Drežnik. 

DVD Vrbovec, zamolba za kupnju auto guma s iznosom od 435,00 €. Predlažem da se odobri. 

Jednoglasno je odobrena zamolba DVD-a Vrbovec. 

Željko Koščica, Opremu za mladež za štafetu, kod koga ju možemo skladištiti? 

Snježana Barić, može se kod nas skladištiti dolje na gmajni. Mislim da Jednar ima problema sa 

stazom. Mi imamo prostor al ovisi o Gradu. Tamo nema prometa i ima hlada 

Zdenko Jednar, nemamo problema, imamo  80 metara za stazu al za štafetu 400 metara nemamo. 

Ko ima bolje mogućnosti i prilike neka ju preuzme. 

Jednoglasno je donesena odluka da se oprema skladišti u DVD-u Klokočevac. 

AD 5.) Razno 

Željko Koščica, u koliko ima prostor može se javiti za Skupštinu Zajedncie. Poslat ćemo raspis pa 

javite se. 

Damir Domin,  priključio se sjednici. 

Krunoslav Makarun, zahvalio zajednici za sudjelovanje na Fažani. Klinci su bili oduševljeni. 

Zdenko Jednar, i mi se zahvaljujemo za sudjelovanje što ste nam omogućili. Pozivka svima neka 

se priključe s ekipom mladeži u Fažanu. Mogu se i dva DVD-a spojit s jednom ekipom u koliko 

ne maju  svojih članova. 



Snježana Barbić, također hvala i od nas. 

Krunoslav Makarun, pohvalio DVD Breganu i prvu vatrogasnu utrku 

Željko Mahović, 163 trkača počinje u 10:00 sati, to se boduje za kup HVZ-a. Hvala svima koji se 

budu odazvali. Imamo veliki problem sa osiguranjem prometnica. Trebamo 80 volontera. 

Željko Koščica, što se teče održane kotlovine prijavljeno je 18 DVD-a a plasman je slijedeći: 

1. JVP Grada Samobora,  

2. DVD Rude i  

3. DVD Cerje 

Željko Vitko, osvrt na poplave, ja sam bio dolje dva dana, bilo je kaotično, zajednica nije bila 

podrška. Stvarno žalosno. To odbija operativne vatrogasce. 

Željko Koščica, , ja kao  predsjednik zajednice uopće nisam znao. Ne može zajednica ništa onda 

ni poduzeti. Ja kao predsjednik zajednice dobijem poziv da dođem u 1 sati na postrojavanje za 

vježbu. Dodjela priznanja od grada, nisam imao pojima. Oslaković je imao primjedbu a o tom 

jednog slova nema. 

Mario Horvat, na nekoliko lokacija bilo je a HGSS je čistio drveća po selu a nas niste zvali onda 

nas ne trebate.  

Mladen Žitković, pozdravljam se, mi smo mislili napraviti sastanak u vezi nevremena koje su i 

predložili kolege iz Samobora na kojemu će moći reći svoje primjedbe zapovjednici. 

Nevreme je počelo negdje oko 16:00 sati sve raspoložive snage su dignute dolje je bio načelnik 

Stožera te ja nisam mogao razmišljati o jelu taj dan. Drugi dan je bilo i nareska i vode i sokova. 

Nigdje ne piše da u zakonu niti nigdje da te nisam zvao a kako si došao prvi dan s vozilom i obučen 

u postrojbu. Što se tiće poplava nebi rekao da je bilo kaotično točno smo organizirali DVD-e po 

napucima  od Marušića. Digli smo društva uz Savu te da treba pomoći Svetoj Nedelji. Od 

županijskog zapovjednika sam dobio zapovijed da treba pomoći Svetoj Nedelji i u dogovoru s 

načelnikom preko ŽVOC-a su dignuti par društva. Neznam zašto ste stekli takav dojam da je 

kaotično. Ponoći smo sve snage preusmjerili još na jedan dio nasipa po kruni nasipa gdje je voda 

išla preko, uključili su se i privatnici. Neznam što je to HGSS radio gore. 

Željko Košica, djeliš ljude na moje i tvoje 

Žitković, ne dijelim, ja to nisam niti rekao,  

Marijan Oslaković, meni si rekao si si mi to već dva puta, da sam ja od Koščice. 

Mladen Žitković, nisam ja to nikad rekao. 

Željko Mahović, 34 godine sam vatrogasac, što se teče hrane to je bio domjenak - govorim za 

završnicu, to je bilo svega. Zašto moramo bite sve na kiši a možemo biti negdje na suhom pa onda 



neka komunalac to vozi na mjesto. Mi smo dobili od VOC-a županije da smo u pripremi za 

nevreme a u tom trenu smo bili na nasipu , što da smo trebali ići na intervenciju ? 

Mladen Žitković, to je bila vježba, oni su nešto zeznuli u pozivanju trebali su staviti pripremu. To 

je bila njihova greška. Meni je žao za Gornju Vas  i Novo Selo ako je bilo problema u prosinca 

budemo napravili sjednicu zapovjedništva gdje će svi zapovjednici biti te će se tamo razmatrati 

problematika.  

Zdenko Jednar, ja bi rekao svoje gledište, dugo smo vatrogasci, mi smo išli po svom području i 

rješavali sve  po redu. Koordinacija jako loše od komunalca i tko vozi zemlju, tražimo vreće nisu 

došle pa jesu. Drugi dan sve je donekle  štimalo radilo se dok nisu došli građani. Loše je bilo kada 

nas je preuzeo zapovjednik Svete Nedelje, njihov zapovjednik nije odradio ništa. 

Mladen Žitković, morate znati jednu stvar u takvim situacijama kada se uključuje stožer gdje je 

načelnik, hrvatske vode gospodare našima vodama i objektima. Išli smo u pomoć Svete Nedelje 

dogovoreno je da ja budem di se  pune reče a dolje  Štimac, dolje je bio i  Burić,  voditelj sliva 

Save, Maršić oni su ti koji su davali smjernice što treba raditi mi smo bili fizikalci. Naravno da 

sam ja odgovoran. 

Damir Domin, zapovjednici DVD-a nisu obučeni za taj posao koji rade, nisu o neke  obuke to je 

propast zajednice. Trebamo poraditi na komunikaciji ove godine smo počeli raditi operativne 

vježbe u JVP. Vježbe su urađene prekasno, treba raditi više.  

Mladen Žitković, na sjednici se bude sve analiziralo i donesti zaključke. 

Željko Koščica, medalja ima dvije strane, problemi su da se zapovjedništvo treba češće sastajati i 

rješavati probleme 

Damir Svinjaić, mnogi od nas rade u privatnom sektoru te u radno vrijeme ići se osposobljavati je 

nemoguće svi smo mi dobrovoljci. Dajte županiji prijedlog da se preko vikenda organizira. 

Žitković, pretpostavljam da je to za  module, ja se slažem s time ali to županije organizira. 

Željko Koščica, treba to isticati i treba to reći 

Damir Svinjarić, vezano za šator, bilo je dobro ali sada nije dobro. 

Željko Koščica, Grad nas je tražio šator i s  obzirom da imamo takvu odluku morali smo odobriti 

. Nijedan pravilnik nije sveto pismo, ko ne sudjeluju u radu zajednice  sankcionirati će se. Da ste 

po jednoga vatrogasca poslali, bilo bi nas previše. 

 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Željko Koščica, dao bi rijeć domčinu. 

 

Snježana Barbić, hvala svima što ste došli, ispričavam se što smo tu ali gore je sve u rasulu 

 

Željko Koščica, hvala Vam na suradnji te bi zaključio Sjednicu. 



 

Sjednica završila u 20:49 sati. 

 

 

 

 

 ZAPISNIČAR         PREDSJEDNIK 

 Renato Hribar, v.r.                    Željko Koščica, v.r. 
 

 

 

 

 

Sjednica snimljena  pod brojem: 241123_001 

 

 

 


